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GRADSKO VIJEĆE 
                Vijećnicima  
      - s v i m a - 

 
 
PREDMET:  Vijećnička pitanja – odgovor, dostavlja se 
 
 

Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Neel Blaes Rocco (SDP) je na 8. sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 31. siječnja 2018. godine postavila je vijećničko 
pitanje u svezi sa korespondencijom između vijećnice i pročelnice Anamarije Lukšić u vezi 
dokumentacije koju je tražila na uvid iz Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu 
okoliša i gradnju. Ističe da je 5.11.2017. molila za dokumentaciju u vezi javne rasprave prije 
donošenja Prostornog plana uređenja Grada Labina iz 2004. Posebno ju je zanimalo koliko 
ljudi su tom prilikom tražili prenamjenu zemljišta u građevinsko zemljište i kako je prošao 
svaki pojedinačni slučaj, dakle da li je zahtjev prihvaćen ili odbijen, 15.11. pročelnica je 
odgovorili da se radi o jako puno materijala i da još uvijek niste uspjeli odgovoriti na moj upit, 
ali da se drugi tjedan vraća kolegica na posao (kolegica koja je bila na bolovanju), i da će u 
narednih 10 dana pripremiti tražene/upitane podatke. Na sjednici 4.12. pročelnica je vijećnici 
rekla da se kolegica sada vratila i da će podaci biti dostavljeni brzo. Na  e-mail vijećnice od 
16.1. 2018. gdje pita kako stvari stoje pročelnica još nije odgovorila, pa vijećnica sada moli 
da joj pročelnica sada kaže kada može očekivati uvid u navedenu dokumentaciju? 
 

ODGOVOR: 
Tražene podatke u svezi sa primjedbama danim tijekom javne rasprave 2002. godine 

o prijedlogu Prostornog plana uređenja grada Labina, a koje se odnose na područje naselja 
Duga Luka dostavit ćemo vam 20. veljače 2018. godine na vaš mail putem kojeg ste postavili 
upit. 
 

Sa poštovanjem,  
         GRADONAČELNIK 

                                Valter Glavičić v.r. 

 
 
O TOME OBAVIJEST: 

1. Predsjednici Gradskog vijeća  
2. Pismohrana. 

 

Prijedlog odgovora izradila: 
Pročelnica: Anamarija Lukšić v.r. 
 

 


